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Mødet afholdtes 27/11-19 i kollegiets fællesrum.  
Fra bestyrelsen deltog:  
Rune Terp 
Jens Jonathan Jensen  
Julie Stenbak  
Sara Wilson Nissan  
Marina Rulanda 
  
Der var fremmødte 16 
  
Der var den 10/10 udsendt følgende dagsorden til kollegiets beboere:  

1. Valg af dirigent og referent  
2. Formandens beretning 
3. Kasserens beretning  

a. Godkendelse af Regnskab  
4. Nyt fra udvalg 
5. Forslag fra beboere 
6. Valg af bestyrelse  

a. 6 pladser på valg (4 bestyrelsesmedlemmer stiller op til genvalg)  
7. Eventuelt 

  

1. Valg af dirigent og referent 
Velkomst ved Formand Rune 
Bestyrelsen foreslog Rune Terp som dirigent og Julie Stenbak som referent. Begge blev valgt  
  

2. Formandens beretning 
Hvad er der sket i det sidste halve år?  
  

3. Kasserens beretning 
Regnskabet ligger til alles orientering  på kollegiets hjemmeside 
Regnskabet blev gennemgået af Jens Jonathan Jensen og de vigtigste tal blev fremhævet. Det blev 
forklaret at vi pga. udsættelsen af nye køkkener har fået en stor renteindtægt.  
Regnskabet blev godkendt enstemmigt 
  

4. Nyt fra udvalgene  
a. Promillerne 

i. Mangler nye medlemmer  
ii. Afholder julefrokost 

b. De andre udvalg havde ikke noget nyt.  
  

5. Forslag fra beboere  
Forslag nr 1. Blev fremsat rettidigt af Jens Jonathan Jensen vedr. en ny internetaftale 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget 
  



Forslag nr. 2 Blev fremsat rettidigt af Lars Kristensen vedr. totalt rygeforbud på kollegiet  
Forslaget fik 16 stemmer for og 11 stemmer imod og blev vedtaget 
  

6. Valg af afdelingsbestyrelse 
Der var 6 bestyrelsesposter på valg, og 4 tidligere bestyrelsesmedlemmer genopstiller der var 7 
kandidater til de ledige poster.  

  
Kampvalg: følgende stiller op  

1. Rune 
2. Sara 
3. Jesper  
4. Julie 
5. Jeppe  
6. Jakob  
7. Stella  

  
Nye medlemmer af bestyrelsen:  
• Stella Nanna Berthelsen 
• Rune Terp 
• Jesper Eybye  
• Sara Wilson Nissan  
• Jakob Erik Jensen  
• Julie Stenbak Mouritsen 

  
Konstituering og fordeling af poster sker ved første møde som er 2/12-19 
  

7. Evt. 
Der skal evt. opsættes skraldespande til rygere i udkanten af grunden så vi stadig sikre at arealerne 
omkring kollegiets område er rene og pæne  
Den nye varmemester app blev præsenteret.  
  
Formanden takkede for et gode møde og mødet sluttede 21.30  
Referent: Julie Stenbak  
  
  
  
  


